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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:403 Virkesupplag utmed allmän väg på landsbygden 

Den 22 april 2020 tog riksdagen bland annat följande beslut som behandlades i 
betänkandet 2019/20:TU1: ”Bifall till utskottets initiativ till tillkännagivande 
om att regeringen bör verka dels för en återgång till en ordning där det inte tas 
ut några avgifter för tillstånd till virkesupplag utmed allmän väg, dels för att 
Trafikverket snarast underlättar administrationen för skogsföretagen i samband 
med ansökan om tillstånd för virkesupplag utmed allmän väg.” 

Så här står det fortfarande på Trafikverkets hemsida i december 2021: ”Avgift 
för prövning av ansökan om upplag inom vägområde för allmän väg är för 
närvarande 2 900 kronor och ska betalas innan ansökan handläggs. Avgiften 
omfattar handläggning av ärendet och återbetalas inte, även om det blir avslag 
på ansökan. Hur du gör inbetalningen framgår av den bekräftelse som du får 
om att vi har mottagit din ansökan.”

Nu har det gått över ett och ett halvt år sedan trafikutskottet och riksdagen tog 
beslutet, men ännu har regeringen inte agerat och åtgärdat problemen med 
tillståndssökningarna och avgifterna på 2 900 kronor.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

Avser statsrådet att kompensera de skogsägare som nu drabbas av dessa 
avgifter för virkesupplag? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


